
PROTOKÓŁ nr 57 
 

Z posiedzenia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII  

os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu  16.02.2022 roku o godz. 1800. 
 
 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarł Przewodniczący Komisji p. Waldemar Wołoch 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Projekt porządku obrad Komisji bez zmian został przyjęty - jednogłośnie. 

 

W obradach Komisji uczestniczyli przedstawiciele: Straży Miejskiej Miasta Krakowa p.Paweł Dudziński i Policji 

p.Łukasz Kamiński Dzielnicowy Dzielnicy XVII, którzy udzielili odpowiedzi na sprawy poruszane przez Radnych 

oraz zapoznali zebranych z bieżącymi problemami na terenie Dzielnicy XVII. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące: 

ad.3.1. Komisja rozpatrzyła pismo ZTP w Krakowie dot. wydania opinii do stałej organizacji ruchu (nr.19 z dnia 

17.01.22) 

Głos zabrał: p. L.Zaleński. 

Komisja jednogłośnie podjęła decyzję o przełożeniu rozpatrzenia pisma w w/w sprawie na posiedzenie komisji w 

dniu 02.03.2022r po zakończeniu konsultacji dotyczącej tej sprawy. 

 

ad.3.2. Komisja rozpatrzyła email p. Mieczysława L. z dnia 01.02.2022r  dot. prośby o podjęcie działań w celu 

eliminacji patologicznych zachowań młodzieży na boisku i placu przy klubie Dukat. 

Głos zabrali:  p. L. Zaleński, p. J.Wójcik. 

Komisja jednogłośnie podjęła decyzję o przekazaniu pisma do SM i Policji z prośbą o kontrolę w/w lokalizacji pod 

kątem patologicznych zachowań młodzieży na boisku i placu przy klubie Dukat. 

 

ad.3.3.Komisja rozpatrzyła email p. Marii G. dot. progów zwalniających na ul. Lubockiej z dnia 02.02.2022r 

Głos zabrali: p. L. Zaleński, p. J. Wójcik. 

Komisja jednogłośnie odjęła decyzję o przełożeniu rozpatrzenia w/w maila na posiedzenie komisji w dniu 

16.03.2022r. 
 

ad.3.4. Komisja rozpatrzyła pismo ZDMK dot. propozycji przejścia dla pieszych przy ul. Darwina (nr 51 z dnia 

07.02.2022 r). 

Głos zabrał p. J.Wójcik. 

Komisja jednogłośnie podjęła decyzję o skierowaniu pisma do ZDMK z prośbą o przygotowanie projektu wraz z 

podaniem kosztów wykonania prac związanych z budową przejścia dla pieszych wraz z obowiązującym 

oświetleniem przy projektowanym przejściu na ul. Darwina. Lokalizacja dotyczy skrzyżowania ul. Darwina i 

Lubockiej na wysokości posesji nr.97. 

 

ad.3.5. Komisja rozpatrzyła pismo IR dot. progów zwalniających na ul. Architektów (nr 57 z dnia 07.02.2022r). 

Głos zabrał p.L.Zaleński. 

Komisja jednogłośnie podjęła decyzje o przełożeniu rozpatrzenia w/w pisma na posiedzenie komisji w dniu 

16.03.2022Rr. 

 

ad.3.6. Komisja rozpatrzyła pismo IR dot .podjęcia uchwały w sprawie ograniczenia prędkości na ul. Morwowej (nr 

56 z dnia 08.02.2022). 

Głos zabrał p. L.Zaleński. 

Komisja jednogłośnie podjęła decyzję o przełożeniu rozpatrzenia w/w pisma na posiedzenie komisji w dniu 

16.03.2022r. 

 

ad.3.7. Komisja jednogłośnie przyjęła informację o rocznym wykonaniu zadań Dzielnicy XVII za rok 2021 przez 

Straż Miejską Miasta Krakowa. 

 



ad.3.8. Komisja jednogłośnie przyjęła informację o rocznym wykonaniu zadań Dzielnicy XVII za rok 2021 przez 

Urząd Miasta Krakowa Wydział Bezpieczeństwa. 

 

ad.3.9. Komisja rozpatrzyła pismo IR dot. podjęcia uchwały w kwestii organizacji ruchu na ul. Stary Gościniec oraz 

Gerlaha (nr 576 z dnia 20.12.2021) 

Głos zabrali;p.L.Zaleński,p.J.Wójcik. 

Komisja jednogłośnie podjęła decyzję o przekazaniu pisma do IR z zapytaniem na jakiej podstawie IR proponuje 

podjęcie Uchwały przez Radę Dzielnicy XVII w kwestii organizacji ruchu na ul. Stary Gościniec-ruch 

jednokierunkowy i tempo 30 oraz ul. Gerlaha tempo 30. 

Do Rady Dzielnicy nie wpłynęły żadne wnioski w w/w sprawie od mieszkańców z tego rejonu. 

 

ad.3.10.Komisja jednogłośnie przyjęła informację o rocznym wykonaniu zadań Dzielnicy XVII za rok 2021 przez 

Urząd Miasta Krakowa Wydział Bezpieczeństwa. 

 

ad.3.11. Pismo IR dot. spotkania w terenie, przeprowadzonego w dniu 10.12.2021r w sprawie organizacji ruchu w 

rejonie skrzyżowania ul. Łucznowickiej z ul. Godebskiego oraz Bystronia (nr 13 z dnia 12.01.2022) 

Komisja przyjęła do wiadomości. 

 

ad.3.12. Pismo IR dot. zmiany lokalizacji progu zwalniającego umieszczonego na ul. Lubockiej (nr 17 z dnia 17.01 

2022).Komisja przyjęła do wiadomości. 

 

ad.3.13. Pismo IR dot. ustawienia tablic prowadzących na ul.Wadowskiej (nr 25 z dnia 19.01.2022) 

Komisja przyjęła do wiadomości. 

  

ad.3.14.Pismo IR dot. wyznaczenia przejścia dla pieszych na ul. Wańkowicza (nr 29 z dnia 20.01.2022) 

Komisja przyjęła do wiadomości. 

 

ad.3.15.Komisja jednogłośnie i bez zastrzeżeń pozytywnie zaopiniowała Projekt Uchwały Zarządu Dzielnicy XVII  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/219/2021 z dnia 09.07.2021.   

 

ad.3.16. Komisja rozpatrzyła email p. Moniki P. z dnia 09.02.22 dot. przejścia dla pieszych na ul. Jagiełły 

(rozpatrzono wspólnie w pkt. 3.17) 

Głos zabrali: p.J.Wójcik, p.L.Zaleński, p.W.Wołoch 

 

ad.3.17. Komisja rozpatrzyła email p.W.Wołocha radnego Dzielnicy XVII z dnia 11.02.2022r  dot. dodatkowego 

oświetlenia 

Głos zabrali: p.J. Wójcik, p.L.Zaleński,p.W. Wołoch. 

Komisja podjęła decyzję o rozpatrzeniu wniosków z pkt. 3.16 i 3.17 wspólnie w sprawie przejścia dla pieszych na 

ul.Jagiełły na wysokości SM Hutnik os Na Stoku 32 i wysłanie pism do: 

1. KMP Wydział Ruchu Drogowego o objęcie stałym nadzorem okolice ul. Jagiełły 

2. IR z prośbą o zajęcie stanowiska w sprawie treści pism 

3. ZDMK o dedykowane oświetlenie ledowe barwy zimnej nad w/w przejściem dla pieszych 

4. ZZM z prośbą o przecinkę krzewów i drzew rosnących na skarpie ul.Jagiełły w okolicy w/w przejścia dla pieszych 

w celu zwiększenia bezpieczeństwa dla pieszych.   

Komisja wnioski w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty. 

Brak 

 

Ad.5. Zamkniecie posiedzenia 

Terminy następnych posiedzeń Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  Rady Dzielnicy XVII 

ustalono na dzień 02 i 16.03.2022r. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego zakończono o godz. 20.15. 

 

                           Protokołował:                                                                               Przewodniczył: 

                     Waldemar Wołoch                                     
                                                                                                                            Waldemar Wołoch 

 


